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5393 Sayılı Beledil,e Yasıısının 2O.maddesi u},arınca EKIM 202d Olağan Nteclis Toplıntısı
02.10.2021 tarihinde tek oturunı halindc tııplanmıştır. 02.10.202"l tırihli Meclis Toplantısındı tüm

I}elediye Mcclis Üyelerinin hazır bulundukları görülnıüştür.

2021 EKİNt AYt oI-AĞAN MECLİSi

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri 2024 ytlı Ekinı ayı olağan meclis toplantımızı açıyorı.ım. Bu
dakikadan sonraki konuşıııalarımız tutan'aklara geçecek. Ben sizleıc. n-ıeclise biı, bilgi paylaşnıak

istiyorum.5393 sayılı Beledil,e Kanununuıı 49. Maddüjsiürin ikinci llkı,ası geıeğiııcc bclcdiye persoııeli

belediye başkanlığınca atanır. biriııı nıüdürliiğü vc iisıü kadrolara yapılaıı atanıalar iIk nıeclis

toplantısında meclisin bilgisine sunulur denildiğinden ben de bu bilgiyi sizlerle paylaşmak isliyorum.

Belediyemizin Destek Hizmetleri Müdürlüğüne Sayın Uğur Salman'ı atadım. tJğur Bey bir ayağa

kalkarsa lütfen. Uğur Bey zaten bizimle asaleten bu göreve atandı Destek Hizn-ıetleri Müdürü olarak.

Ayrıca Sayın Ali Dalaklı kardeşim de Temizlik İşleri Müdürü oldu, O şimdi dışarıda resnıi bir

görüşmesi olduğu için Ali Dalaklı Bey burada değil. Bu iki arkadaşımı sizlerle paylaşınak ve taı]ıtınak

istedim. Kendilerine yapacağı çalışmalarda başarılar diliyorum. Evet değerli meclis üyesi arkadaşlarım

Eylül ayı olağan meclis toplantı tutanaklarımızı e-posta ile sizlerc gönderdik. elden teslim cttik.

Burada herhangi bir. tutanaklarda maddi ya da herhangi bir hata var mı? [Jğer yoksa tulanakları

okundu olarak kabul edelim mi? Akp Grubu kabııl edelim, cHp Grubu kabul edelim. o halde

tutanakların okundu olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. kabul edenler? ()y birliği ile kabul

edilmiştir. teşekkür ederim. Meclis giindemimize geçiyoruz. gündenıimizi r,ıkııırrak üzere Katip
[)yenıiz Sayın Duygu Ünal. Buyuruıı Dtıygu lJanını.

DUYGU Üıııı: cÜnınıı,l:

l. Beldemiz Hamidiye Mahallesi 346 ada l parsel no.Iu taşınmaza ait. Belediyeıniz Meclisinin
07 .08.2024 tarih ve 2024/73sayılı Meclis Kararı ile onaylanan l/5000 ölçekli İlave
Nazım İmar Planı ve 2024174 sayil^ı Mec|is Kararı ile onaylanan 1/l000 Ölçekli
İlave LJygulama İmar Planına; Miller Oto Ticaret ve Sanayi A.Ş.'nin 06.09.2024 tarih
ve l49855 sayılı itiraz dilekçesinin görüşülmesi,

2. Belediyemiz Meclisinin 02.09.2024 tarih ve 2024178 sayılı kararı ile İnıar ve Bayındırlık
Komisyonuna sevk edilen; Belediyen-ıiz Meclisi'nin 05.09.20l8 tarih vc 20l8/l62 sayılı
kararıyla onaylanan, Kepez Beldesi, Boğazkent Mahallesi. Ada: 343. Parsel: l2'de kayıtlı
taştnmaza ilişkin l/l000 ölçı-,kIi IJygulama İınar Planı Değişikliğiııc Çınakkale İdarc
Mahkemesi'nin 20l8/l l09 esas sayılı dosyası doğrultusunda 22.11.20l9 tarih 20l9ll357 sayılı

su işlemlerin iptali" kararının görüşülmesi.

1

i

karala,:av?F|

{r*



3. Belediyemiz Meclisinin 02.09.2024 tarih ve 2024179 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonuna sevk edilcn; Be|ediyemiz Meclisi'nin 02.05.20l8 tarih ve 20l8/l 17 sayılı
kararıyla onaylanaıı, Kepcz Beldesi. Cumlıuriyet Mahallesi. Ada: 363. Parsel: 5, 6. 7, 8'de
kayıtlı ıaşınnıazlara ilişkin l l000 ölçckli Ilygtılama İmiır Ptını Değişikliğine ('anakkale İdare
Mahkemesi'nin 2018176I esas sayılı dosyası doğrultusunda 07.08.20l9 tarih 20l91900 sayılı
kararla "Dava konusu işlemlerin ipıali" kararının görüşülmesi,

4. Çanakkale İli Merkez İtçe Kepez Beldesi l/5000 ölçekti Nazım İmar Planı Revizyonunun
görüşülmesi,

5. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi l/l000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonunun
görüşülmesi,

6. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi, Çınarlı Köyü 335 Ada. 4 Parsel. 360 Ada l3 Parsel
ve 337 Ada 1-3-4-6 Parsellerde bulunan taşınmazlar üzerinde li5000 ölçckli İ|ave Nazım İmaı
Planı ve Değişikliğinin görüşülmesi,

7. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi. Çınarlı Köyü 335 Ada, 4 Parscl. ]60 Ada lJ Parsel
ve 337 Ada 1-3-4-6 Parsellerde buIunan taşınmazlar üzerinde l/l000 ölçekli İlave Uygulama
İmar Planı ve Değişikliğinin görüşülmesi.

8. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi. 527 Ada, l Parselde bulunan taşınmazlar üzerinde
l/5000 ölçekli Nazım lmar Planı Değişikliğinin görüşiilınesi.

9. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi,527 Ada, l Parselde bulrıııan ıaşıırmazlar üzerinde
l/l000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğinin görtişülmesi,

l0. Belediyemiz demirbaşına kayıtlı 2004 nıodel BMC marka 26 yolcu koltuklu ve 20 yolcu ayakta
kapasiteli 17 EL 35'l plakalı NMC2l5RDTLDA003 l l şase numaralı otobiisün Çanakka|e
Ayvacık Belediyesine hibe edilmesi hususunun görüşülmesi.

l l. Belediyemiz Meclisinin 2024 Y ı|ı Kasım ayında yapacağı toplantı tarihinin ve yerinin
belirlenmesi,

l2. Kapanış.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim Duygu Hanım. Evet, gündemimize geçiyoruz. Gündemimizin
birinci maddesinde, gündem metninde değerli meclis üyeleri sehven bir hata yapılmış. Beldemiz
Hamidiye Mahallesi diyor. O Beldemiz Çınarlı Köyü mücavir alanı olacak. Arkadaşlarımız böylc bir
sehven hata yapmışlar, Bunu kayıtlara geçmesi adına düzeltiyorum. Giindem bir. [}eldemiz Çınarlı
Köyü mücavir alanında bulunan 346 ada l parsel no.lu taşınmaza ait. Belcdiyemiz Meclisinin
07.08.2024 tarih vc 2024ı73sayılı Meclis Kararı i|c onaylanan lı5000 ölçckli İlarc Nazıın İınar
Planı ve 2024174 sal,ıIı Meclis Kararı ilc onay|anan l/l000 Ölçekli İlave l'1,gulama İınar
Planına; Miller Oto Ticaret ve Sanayi A.Ş.'nin 06.09.2024 tarih ve l49855 sayılı itiraz diIekçcsinin
görüşülmesi, Evet itiraz dilekçesini Sayın Müjgan Hanım okuyor.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Mikroiona ltitf'en.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet. bu yapılan. 06.09.2024 tarihinde yapı|an itiraz. Evet İmar Komisyonumuz
bu konuyu değerlendirdi ve komisyonumuz buna cevaplarını veriyor şimdi.

I}lJRÇİN SoYSAL:

l . Söz konustı 346 ada l parseliıı: Balıkesir ('anakkall, Plaıılanıa Bölgesi l / l 00 000 öIçekli Çevre
Düzeni Planında "Sanayi ve depolaına alanında" kaldığı iddia edilmcktcdir. İddia edilenin

aksine'kentsel servis Alanında' kalınaktadır.
2. Planlar kurum ve kuruluş görüşlerinin uygun bulunması sonucunda idare taraf-ından

onaylanını ştı r, _-l- ıl

j/u,,
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3. Konut dışı kentsel çalışma alanları tanımı doğruttusunda l/l000 ölçekli İlai,e Uygu|ama
Planında 'Ticaret Alanı' kullanımında planlanmıştır. Bunun sebebi Mekdnsal Planlar Yapını
Yönetmeliği, l/l000 ölçekli uygulama imar planı gösterimlerinde 'konut dışı kentsel çalışma
alanı' gösteriminin olmamasıdır. 'Konıi dışı kentsel çalışma alanları' lanınıında geçen toplu

işyerleri yapılabilir ibaresi doğrultusunda 'ticaret alanı' olarak planlanması doğru bir
yaklaşımdır. Bu bölgede daha önce aynı şckilde yapılmış planlar da vardır. Üst ölçekli plan

karar|arıyla uyumsuzluk stiz konusu değildir.
4. Balıkesir Çanakkale P|anlama Bölgesi l/l00 000 ölçekli Çevre Diizeni Planı. Plan Hükünılerin.

8.35. maddesi "Karayolrı Kenarında Vc Diğer Kara Ulasım (ilizcrg4h]aruıda ]Yapılaçak
Tesisler":8.35.3'de Maks. Emsal - 0.40 ilı: sınırlanmakla olup 346 ada l parselin kara1,,oluna

cephesi bulunmamaktadır. Çanakkale İl Özel İdaresinin Aslalt yol olarak hizmet verdiği

Dardanos Köy Yoluna cepheli olup iddia edilenin aksine her hangi bir emsal kısıtlaması söz

konusu değildir. Kaldı ki bölgede bulunan "Ticaret kullanınıındaki" parsellerin tümilnde

Emsal: 0.45 olarak belirlenmiştir, Anayasanın eşitlik ilkesi doğrultusunda diğer parsellerle eşit

şekilde Emsal: 0.45 kararı meclisimizce uygun bulunmaktadır.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim. Şimdi Burçin Bey siz lütfen ayrıln-ıayın. 'fekrar itiraz
dilekçesine gelir miyiz lütfen. Arkadaşlar her şeyi açık açık, şeffaf bir şekilde paylaşalım, kamuoyuı-ıu
da bu noktada rahatlatalım. Evet itirazın birincisinde ne diyor? İtiraz maddelerine gelin lütfen. Burçin
Bey hızlıca okuyup devam edelim.

BURÇİN SOYSAL: 3'den başlıyor. Önceki süreçleri anlatıyor.

BİROL ARSLAN: Okuyalım ve cevabını verelinı. Tek tek cevabını verelim arkadaşlar.

BURÇİN SOYSAL: İtiraz konusu planlama alanı, ekte sunulan H l 6 pafıasında açıkça görüleceği
üzere sanayi ve depolama alanında kalmaktadır. İşbu planda değişiklik yapılmadan uygulaması
öngörülen alt ölçek planlan geçersiz olup, usul ve esasa aykırılık teşkil etmekıedir.

BİROL ARSLAN: Lütfen bunu cevaplayınız.

BURÇİN SOYSAL: Şimdi bu itiraz olan parselde orada söylenildiği gibi sanayi ve depolama alanı
değil kentsel servis alanında kalmaktadır.

BİROL ARSLANı Bizden önce yapılan inıar uygulanrasında bu şekildedir. Yani iddia edildiği gibi
değil. orada bizden önce yapılan iıııar uygulamasında burası....

BURÇİN SOYSAL: Kentsel servis alanında kalmaktadır. Yapılan planda çevre parsellerle eşit olacak

şekilde, adaletli olacak şekilde....

BİROL ARSLAN: Dördü okuyalım orada ne diyor? 0.40 olması gereken emsal 0.45 verilmiştir diyor.
Oysa o bölgedeki verilen hepsi 0.45 zaten.

BURÇIN SOYSAL: Komşu parseller 0.45 ticaret olarak daha önceden planlanınış

BİROL ARSLAN: Burası da yine 0.45 bizden önçe de. Herlıangi bir emsal artışı söz konusu dcğil
burada.

BURÇİN SOYSAL: Ticaret alanı zaten koınşı.ı parseller de ticaret alanı olarak planlandığı için al,ııı

şekilcle komşu parsel neyse parsel de aynı şekilde değerlcndirilip uygun bulı.ııınıuştur.b
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BİROL ARSLAN: Devam edelim, beşte ne diyor? Beşte diyor ki artık eski haline döniiştiirün diyor.
Evet bu konuda görüş beyan etmek isteyen ya da sorusu olan? İbrahim Bey'e mikrolonu verelim
lütfen.

isRAHiN.ı yüKsEL GöKDENiz:
olmadığını belirten bölümü.

Köy yolu olarak karayoIu taı-ııınıı-ıı açat ıı-ıısıııız'.) Sıırır

BURÇİN SOYSAL: Balıkesir-Çanakkale-İzmir yoluna komşuluğu olup olmaması.

BiRoL ARSLAN: Çevre yoluna ön cepheli.

İSnlHİIı.t YÜKSEL CÖXOBNİZ: Çevre yolu değil o Çınarlı yolu üzcrinden karayoluna cephesi
Dardanos yoluna cephesi yok dediniz.

BURÇİN SOYSAL: Yok var dedim. Oraya cephesi var, ana yola, İzmir yo|una cephesi yok dedim.

BİRoL ARSLAN: Çevre yolu, çevre yoluna cephesi yok.

İnnlUİlıl YÜKSEL GÖX»ENİZ: Kanun maddesinde karayolu olarak tanımlı mı çevre yolu
üzerine tanımlı mı ona açıklama.

BURÇİN SOYSAL: Çevre yolu olarak, İzmir yolu olarak tanımlı. İzmir yolu için geçerli o 0.40.
yansıda gösteriyor. Mavi olan yer Dardanos köy yolu, siyah olan yer İzmir yolu.

İSRıHİIı{ YÜKSEL CÖrnrXİZ: Kanun maddesinde karayolu sınırı olarak mı bclirriyor? Onu
açıklar mısınız?

BURÇİN SOYSAL: Çevre Düzeni Planında. orayı açalım, İzmir yoluna sıııırı yok.

BİROL ARSLAN: Çevre yoluna, İzmir yoluna cephesi olmadığını.

İanarlİN,t YÜKSEL GÖKDENİZ: Dördüncü maddede Çanakkale il Özel idaresinin aslhlt 1,oluna
hizmeı verdiği Dardanos yoluna.

BURÇİN SOYSAL: Köy yoluna cepheli diyor. evet. Köy yolu cephesi var tabi ki. Mutlaka bir
cephesi olmak zorunda bir yere ama çevre yoluna cephesi yok. Çevre yolu derken İzmir asf'altından
bahsediyor.

İSRAHİM YÜKSEL CÖ«DBXİZ: İmar kanununda karayolu olarak mı geçiyor onrı açıklamanızı
istiyorum.

BİRoL ARSLAN: 0.40'ı çevre yolunda diyor.

BURÇiN SoYSAL: [Jvet öyle Başkanın-ı. 0."{0 için çcvre yolu olarak söyliiyor.

BİROL ARSLAN: Diğeri karayolu. Zaten mutlaka bir yol olmalı yani oraya ne ile ul

İSRAHİN,I YÜKSEL GÖKDENİZ: Bir de emsal alınan komşu parseli açıklar mısın

BİROL ARSLAN: Emsal, o bölgedeki tüm emsal 0.45 zaten.

aşacak vatandaş?

ız?

üm parseller 0.45şu parseller 0.45 zaten. Yolun karşısı da 0.45. Sağlı sollu t
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BİROL ARSLAN: 0.45 otarak zaten bizden önce imar uygulaması görmüş arkadaşlar. Ben emsal

artışına gitmedik zaten orada.

MURAT TURGUTALP: Başkanım şöy|e. komşu parsel zaten Miller Oto'nun kendi bulunduğu yeri
yok mu köşe parselde? Burası 7o45 mi 40 mı?

BURÇİN SoYSAL:45.

MURAT TURGUTALP: Peki anayola, İzmir asfaltına cephe alan yer|er Y:o40 diye görünüyor.

BİROL ARSLAN: Şu an orası kaç Müjgan Hanım kaç emsali?

BURÇİN SoYSAL: 0.45

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: Evet, Miller kaç?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN:0.45

MURAT TURGUTALP: Peki İzmir aslaltına cephe o|an yerleri o/o40 diye söylediniz.

BURÇİN SOYSAL: O şekilde onaylı bir imar planı var eskiden onaylanmış o,2008-2009 yıllarında
onaylanmış. O şekilde onaylanmış.

BlRoL ARsLAN: Murat kardeşim daha önce vermişler.

MURAT TURGUTALP: Yok yok şunu söylemek istiyorum; yani bu o/o40 şimdi Miller zanıanında

onaylandı diye bundan sonra yapılacak yerler Vo40 ile mi yapılacak %45 ile mi yapıIacak?

BİROL ARSLAN: Vermeyiz biz. Yani kanun neyse biz onu yaparız-. uygularız.

BURÇiN SoYSAL: Alı taral'. sağ tarafl...

BİROL ARSLAN: Çevre yolu ile ilgiIi bir talep geldiğinde biz onu Yo45 olarak görürüz yani.

BURÇİN SOYSAL: Karşı parseller de aynı başkanım bu şekilde. Hepsi 0.45

BİROL ARSLAN: Belki meclis o zaman irade gösterir yahu arkadaş bak burada diğer emsalleri
var0.45 almış, imar komisyonu nasıl takdir ederse biz ona göre değerlendirir yani. O gün öyle bir talep

oluşıugunda. Şimdi düşünün ki sizden önceki komşularınız 0.45 almış şimdi size gelince yahu

karayolu, çevre yolunda böyle dersek sanki onlara da haksızlık ederiz doğru mu?

MURAT TURGUTALP: Ben şunu söylemek istedim; yani bundan sonraki süreçte eğer ki %45 ise
o/o45 olarak devam etmesi taraftarıyım. Diğer taraflara da haksızlık olmaması açısından.

BİROL ARSLAN: Mı.ırat Bey kardeşim onu imar komisyonu değerlendirir. getirir burada lıep berabeı,

tartışırız ama şu anda zaten böyle bir talcp olnıadığı için bunu çok da taz|a konuı,ı.ı cla rızaımamamız
lazım. Evet başka göriiş beyan etmek istcyen arkadaşım vaı, nıı'] Sorı,ısu olaıı? Burçin Bey teşekkür
ediyoruz. Başka var mı sizin brı konu ile ilgili ilavcniz'i
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BİROL ARSLAN: Bulurun, çok teşekkür ediyoruz Burçin Bey'e. Soru yok. görüş beyan eımek

isteyen yok o halde gündemimizin birinci maddesinin oylamasına geçiyoruz arkadaşlar.

Gündemimizin birinci maddesinde Miller Oto Ticaret vc Sanayi A.Ş.'nin itirazını kabul edenler?

Reddedenler? Sayalım lütfen.

siBEL ÇALGIN YASA: Bilgi re-rdi

BİROL ARSLAN: On bir ret. Çekimser? Gündenıimizin birinci nraddesi oy çokIuğu ile

reddedilmiştir. Gündemimizin ikinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 02.09.2024 tarih vc 2024/78

sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen; Belediyemiz Mcclisi'nin 05.09.20l8
tarih ve 20l8il62 sayılı kararıyla onaylanan, Kepez Beldesi, Boğazkent Mahallesi. Ada: 343. Parsel:

l2'de kayıtlı taşınmaza iIişkin l/lO00 ölçekIi Uygulama İmar Planı Dcğişikliğine Çanakkale İdarc

Mahkemesi'nin 20l8/l l09 esas sayılı dosyası doğrultusunda 22.11.20l9 larih 20l9ll357 sayılı
kararla "Dava konusu işlemlerin iptali" kararınrn görüşülmesi. Evet konıisyon raporumuz var.

BURÇİN SOYSAL: Söz konusu parsel; 05.09.20l8 tarih ve 20181162 sayılı Meclis Kararıyla BL-5
(Blok nizam-beş kat) yapılaşma koşullarında "Ticaret+Konut A[anı" kullanınıında, çekme mesaf'eleri

Atatürk ve Vali Mustafa Bey Caddesi tarafından 5.00 m. olarak planlanmış olup. bu iki caddenin

kesişiminden 3.50 m. olarak düzenlenmiştir. Yapılan plan değişikliği mahkeme kararı1,1a iptal

edildiğinden; BL-5 (Blok nizaıı-beş kat) yapılaşnıa şartlarında "Ticarct rKonut Alanı" kullaııımı
korunurken. çckmc mesafeleri yollardan 5.00 m. olacak şekilde düzenleıın-ıiş olup 03.01.20l8 tarih

20l8/l9 sayılı Meclis Kararıyla onaylanan l/l000 ölçekli Revizyon İmar I'lanındaki haline getirilmesi

uygun görülmüştür.

Komisyon üyelerince mahkeme kararının kabulü; planın 03.01.20l8 ıarih 20l8/l9 sayılı li 1000
ölçekli Revizyon İmar Planındaki haline getirilmesi oy birliğiyle kabul ediln-ıiştir. Belediye Meclisine
arz olunur. | 1.09.2024.

BİROL ARSLAN: Evet komisyon başkanımız Burçin Bey'e teşekkür ediyorum. 05.09.20l 8 tarihli
meclis kararı ile Atatürk Caddesi Vali Mustafa Bey Caddesindeki köşedeki parsel. köşe kırıklığı plana
taşııımamış. Çekme mesafeleri ihlal edilmiş. Bunun üzerine idare mahkemesi bir davada planı iptal
etmiş. Şimdi biz tabi ki eski haline dönüştiirüyoruz. Tabi beş buçuk yıllık görev süremiz boyuııca
toplamda dört tane imar tadilatı yaptık. Bir tanesi, iki tanesi devlet ile i|gili biliyorsunuz devletimizin
talepleri üzerine. Biri Hüseyin Akif Terzioğlu Vakfının bir diğeri Orman Bölge Müdürliiğünün, iki
tane devletimizin. iki tane de özelde tadilat yaptık. Bunlardan bir tanesiııe dc az öncc zaten yapılan
itiraz vardı. O1,sa ki beş yüz tane iıııar tadilatı. bcş 1iizı, 1akın inıar tadilatı r,apıırış kişiler bugün
nıaalesef bö1,1e şe.v-lcrlc. bilgi kir|ilikleri ilc kamutıl,uıru ranıltmay,a çalışıyorlar. Kcırdi günalılarını
zamanında, kendi günahlarını öı,tnıe çabaları. Hiçbir zaman için onların günalıları uııutıılıııayacak da
gömülnıeyecek de. O yüzden ben vicdanen çok rahatım. Ben bu konudaki teknik arkadaşIarımızın.
imar komisyonundaki teknik arkadaşlarımızın görüşlerini dinliyorum. IJiçbir şekildc haıta revizyon
çalışmasını öneren de Recep kardeşimiz oldu. AKP Grubu meclis üyesi. imar komisyonu üyesi. Biz
parti ayrımı yapmaksızın, kişilerin, hiçbir kişiye. bir kişiye bile kişisel bir ön açma. rant sağlama değil
Kepez'in gerçekten ihtiyaçları noktasında çalışmalar yaptyoruz. Şimdi bakıyoruz ki efendim habire

çıkıyor. Mahkemelerden sonuçlar geliyor, işte daha önce yapılan, şimdi bundan sonraki güııdemimizin
tiçiincü maddesinde de var. yağmur gibi plan tadilatı yapmışlar, kirletmişler, şinıdi tabi idare
n,ıahkemesinden bunlar dönüyor. Biz de tabi şu anda onları eski haline dönüştürüyoruz. Anıa çıkıyorlar
ondan sonra bizle ilgili kamuoyuna valla ne yaparlarsa yapsınlar biz yerimizdeyiz arkadaşlar. Dimdik
yerimizdeyiz, Hiçbir gizli görüşmelerimiz. öyle arka odalar çalışmalarımız t'alan yok. Hiçbir müteahhit
ile ilişkilerimiz söz konusu değil, Kepez'in menfaatine ı]e varsa brırada hep beraber arkadaşlarIa

oruz. Evet. gündemimizin ikinci maddesi ile ilgili görüş bcl,aı] etmek
O haldc oylamaya geçiyoruın. Cündcnıiıı-ıizin ikinci maddesi idaı,c

6
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mahkemesinin aldığı kararı kabul ediyoruz. kabul edenler? Yani eski lraline^ planın eski haline
dönmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştiı. teşekkür ederim. Günden-ıimizin üçüncii
n-ıaddesi, Belediyemiz Meclisinin 02.09.2024 tarih ve 2024l79 sayılı kararı ile İınar ve Bavındırlık
Komisyonuna sevk edilen; Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.20l8 tarih ve 20|8llı|7 sayılı kaı,arıyla
onaylanan. Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Ada: 363, Parsel: 5. 6, 7, 8'de kayıtlı taşınmazlara
itişkin l/l000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğine Çanakkate İdare Mahkemesi'nin 20l8/76l
esas sayıh dosyası doğrultusunda 07.08.2019 tarih 20191900 sayılı kararla "Dava konusu işlemlerin
iptali" kararının görüşülmesi. Buyurun Burçin Bey. Alın bir tane daha size idare n-ıahkelı-ıesindeı-ı
dönen karar.

Komisyon üyelerince mahkeme kararının kabulü; planın 03.0l .20l 8 tarih 20l 8/l 9 sayılı l / l 000
ölçekli Revizyon İmar Planındaki haline getirilııesi oy birliğiyle kabut edilmiştir. Belediye Meclisinc
arz olunur. | 1.09.2024.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkiir ediyorum komisyon başkanımız Burçin Bcy'e. Yine aynı şekilde
02.05.20l8 tarihli mecliste onaylanan karara idare mahkemesi tarafından 2018 yılıııda 1,apılan planın
iptaline ve 20l8 yılından öncesindeki eski haline dönüştiirtilmesi kararını yine idare n-ıahken-ıesi
tarafından bildirilmiştir. Komisyonunıuz da bu kolıuda eskii,e döniilmesi iIe ilgili tavsiye kararı
almıştır. Görüş beyan etmek isteyen? Sorı"ısı-ı olan'] O haldc güırdcrı-ıiıı-ıiziıı iiçiincü nıaddesini
oylarınıza sunuyorum.20l8 1ılında yapılaır plan tadilatıııııı iptaline ve eski halinc döırüşüırti kabul
ederıler? Oy birliği ile kabul edilnıiştir. 'l'cşekkiir ederiııı Burçiı,ı Bey. l}urçin Bey verine giderken biı,
bilgi daha şin-ıdi aklıma geldi, paylaşayım sizlerle. geçende biri sosyal nıedyadan. bunların saz
arkadaşlarından biri diyor ki, dünyasından l-ıaberi yok. şimdi kuı,umun isınirıi de vereceğiııı,
KOÇTAŞ'ın sağ taralından kalalı zeytinlik alan var ya o zeytinlik alana Birol Arslan ve ekibi
tarafından imar tadilatı yapılmış. Oradaki zeytin ağaçları şimdi sökiiliip yerine inşaat yapılacaknıış.
Birol Arslan kaç tane rezidans aldın diyor. Zaval[ı, senin saz arkadaşın var ya hani abin. onlar yaptılar
oraları imar 1adilatı. Biz görevc geldiğimizden beri sadece dört tane imar tadilatı 1,aptık. Bunun iki
tanesi de zaten devletimizin olurları ile ve bizden. Kepez Belediyesi meclisinden talcpleri ile
gerçekleştirdik. Biz hiç kimseye öyle yolda efeııdim zeytin ağaçlarını söktliriip de plan tadilatı f-alan
yapmadık. Bunlar kirli. kırklansalar da temiz]enemezler. Evet, giindenıimizin tiçiincü maddesi oy
birliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin dördüncü maddesi, brıgün de vallahi benim nüktedanlığım
üzerimde herhalde İsmail amca. Gündemimizin dördüncü maddesi, Çanakkale ili Merkez ilçe Kepcz
Beldesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Revizyonunun göriişiilmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BIROL ARSLAN: Müjgan Haııını teşekktir ederiın. Şinıdi Sayın Meclis Ül,elctimize ve değerli
kamuoyuna bunun içeriğini teknik olarak anlatır mısınız? Ne yapmak istiyoruz bı.ırada?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Teşekki.ir ederinı. Bir teşekktirü de tabi Recep kar<l
konı-ıda hep beraber sohbet ederken, Başkaırım burada yapılan haksızlıklar
ama maalesef komşus u zg/durumda ona verilmemiş ya da inşaaı yapma m

ıf yapalım? Dedim Recep kardeşim hemen ıeknik

[,
sorunlar var. Bunları

eşiırrc etı-ı-ıek istiyorun-ı. Bı-ı
var. Yan parselde verilırıiş

etrekaresine sahip değil gibi

^,o^o",^n"ffi
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BURÇiN SoYSAL: Söz konusu parseller üzerinde 02.05.2018 taril-ı ve 20l8l117 sayıll Meclis
Karaııyla kat sayıları. '|AKS ve KAKS değeri. "Konut Alanı" kı.ıllanımı. çekme ınesaf-elcri Büytik
Ahmet Efendi Caddesinden ve Şehit Şelik Arslan Sokaktan 5.00 m olaıak korunmuş olup: Büyiik
Ahmet Ef'endi 2. Sokaktan 3.00 m, arka cephedeıı 2.00 nı olacak şekilde clüzenlenııiştir. Yapılan plan
değişikliği mahkeme kararıyla iptal edildiğinden; yapılaşıı-ıa koşulları korunurkeı-ı. çckme ırıesafeleri
yollardan 5.00 m, yan parselden 3.00 m olacak şekilde 03.01.20l8 tarih 20l8/l9 sayılı Meclis
Kararıyla onaylanan l/l000 ölçekli Revizyon İmar Planındaki haline getirilmcsi uygı-ın görülmüştür.



çalışın. Vatandaşın mağduriyetini hep birlikte sonlandıralım. Murat Bey de viırdı lbrahinr Bey de vardı
ve arkadaşlar şimdi getiriyorlar. Biz buradan imar konıis1,onuna sevk cdt,ceğiz. İnıar kiımisyonu
çalışacak ama imar komisyonuna sadece bir tane, lek bir şartım ve öneriın var: kişisel baz|ı bakmayın
arkadaş, Kişilere asla değil. orada o adadaki ti.inı ıınsurların mağd uı,iyetlerini güzelcc çahşın.
Vatandaşın mağduriyetini hep birlikte çözıııüş oln-ıaırııı müluluğunu birIikte yaşayalını arkadaşlar.
Evet görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var nıı? Buyurun İbrahim Bey. mikrotbnu vt,relinı.

İnnarlİlıl YÜKSEL CÖr»rNİZ: Bu plan noılartnda uygun deği|dir ibaresi vardı 20l 8 yılında
alınan kararda. O tarih ilibariyle İmar Müdürüydünüz ve komisyonda kimler vardı bu koııuda...

BİROL ARSLAN: İsimleri, şimdi sevgili kardeşim Kişisel Veriteri Kortıma Kanunu var. Bı-ırada
kişileri toplum önünde zor duruma düşürmeyelim. Bizim görevimiz bugi.in buradaki cksiklikleri
tamamlamak olsun. Teşekkür ederim anlayışın için. Evet arkadaşlar gündemimizin dördüncii
maddesini imar komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyonım. kabu] edenler? 01, birliği ile kabı.ı]

edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin beşinci maddesi. Çanakkalı", İli Merkez İlçc Kcpez Beldesi
l/l000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonunun görüşülnıesi.

MÜJGAN KAYAL!: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ederim Müjgan Hanım. Gündemimizin beşinci maddesi ll|000. az
önce l/5000'i komisyona yolladık şimdi de l /l 000'i komisyona yoIluyoı,tız. Göriiş beyan etmek
isteyen? O halde gündemimizin beşinci maddesinin imar komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum
kabul edenIer? Oy birliği ile kabul ediln,ıiştir, teşekkür ederim. Gündemin-ıizin altıncı maddesi.

Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi, Çınarlı Köyü 335 Ada,4 Parsel.360 Ada l3 Parsel ve 337
Ada 1-3-4-6 Parsellerde bulunan taşınmazlar üzerinde l/5000 ölçekli İ|ave Nazınr İnıar PIanı ve
Değişikliğinin görüşülmesi.

MÜJGAN I(AYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar bunu da imar komisyonuna göndereceğiz. Vatandaşın talebi. Var
mı görüş beyan etmek isteyen, sorusu olan? O halde gündemiııizin altıııcı n-ıaddesinin imar
komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum. kabul edenlcr? Oy birliği ilc kabul edilnıiştir. tcşckkür
ederinı. Gündeminıizin 1cdinci ınaddcsi. Çanakkalc İli Mcrkez İlçc Kcpcz l}clılesi. ('ınııılı Köyi,i 335
Ada.4 Parsel" 360 Ada l3 Parsel vc _]-j7 Ada 1-3-,1-6 l)arselleı,de bulunan taşınıı-ıazlar iizerindc lıl000
ölçekli llave Uygulama İmar Planı ve l)eğişikliğinin göriiştilmcsi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ederim. Bu da l/l000'liği gündemimizin yedinci maddesi. Sorusu.
görüşü olan? O halde gündemimizin yedinci maddesini oylarınıza sunuyorum, imar komisyonuna
sevkini oylarınıza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul ediln-ıiştir, teşekkür ederim. Gündem
sekiz, Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi.527 Ada, 'l Parselde buluı-ıan taşınnrazlar üzerinde
l/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliğinin görüşülmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet gündemimizin sekizinci ınaddesi imar komisyonrına sevk edcceğiz. Sevk
etmeden önce sotumuz. görüşümüz var ını? O halde oylanıaya geçiyoı,tız. Cjündemiınizin sekizinci
nıaddesinin in-ıar koınisyonuna scvkiııi oylarınıza suılu}"o[un. kabul cdenlcı,'] Oı, biıliği ile kabul
cdilnıiştir. teşekkiir cdcrim. CünJı,ııı ılokuz. ('aıııkkılc İli Merk.,z İlçc Kcpcz Beldesi. 5]7 Ada. l

azlar üzeriııde l/l000 ölçekli Uygulama İınar Planı DeğişikliğininParselde bulunan tipıırnr
goruşulmesl. /
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MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BIROL ARSLAN: Evet bu da, gündemimizin dokuzuncu maddesi de l/l000 arkadaşlar. Imar
komisyonuna sevk edeceğiz. Sorumuz var mı? O halde gündemimizin dokuzuncu maddesini.
oylamaya sunuyorum. İmar komisyoııtıııa sevkini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilnıiştir.
teşekkür ederinı. Gündemimizin onuncu n-ıaddesi. Belediyemiz demirbaşına kal,ıılı 2004 model BMC
ınarka 26 yolcu koltuklu ve 20 yolctı ayakta kapasiteli l7 BL 357 plakalı NM(i2l5RDTLDA 00] l l

şase numaralı otobüsün Çanakkale Ayvacık Belediyesine hibe edilnıesi hususııırtın göriiştilmcsi.

UĞUR SALMAN: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: EVet teşekkür ederim. Evet değerli nıectis üyeleri, değerli kanıuoyu biz bu otobüsü
daha önce Çanakkale Belediyesinden hibe olarak almıştık. 2004 model bir BMC ı,ııarka araç. Son ay
okullar açıldıktan sonra Ayvacık'ta öğrencilerin okula taşınması ile ilgili ihtiyaç vardı. Bizim de çok
kullanmadığımız bir oıobüs. Biz onlara geçici olarak görevlendirme ile otobüsü Ayvacık Belediyesine
vermiştik. Orada şu anda öğrencilerin okula taşınması görevini gerçekleştiriyor. Sonra bizim ekipteki
arkadaşlarla görüştük, onlar bizden talep ettiler bu otobüsü, bize hibe edilmesi konusrında. Bu şekilde
gündemimize getiriyoruz. Onların bize yazılı böyle bir talebi var. görüş beyan etınek isteyen ya da
sorusu olan var mı? Buyurun lütfen.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, nıeclis iiycleri öncelikle Al,r,acık'ıaki öğrencilcriı-ı
taşınmasl giizel bir olay. Bu konuda destck olınamız da giizel takat Kepez Belediycsinin bir ııalı. I]ı-ı

otobüsün karşıIığında Ayvacık Belediy,esi. Kepez Belcdiycsine bir. hibe olarak bir şc.v- r,erecek mi'i

BİROL ARSLAN: Sürecin içinde elbette karşılıklı yardıınlaşacağız.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biziıı beldcmiziır bu konu ile ilgili ihtiyacı yok ıırı rılaşıırıla ya rla
öğrencilerin ulaşımı ile ilgili bir ihtiyaç söz konusu değil mi?

BİROL ARSLAN: O aracı ulaşın-ıda, toplu ulaşıında biz kullanmıyoruz. Bizim öğrencileri geçen 1,ıl
revize ettiğimiz. eski, belediyenin ilk büyük otobüsü var. O Mercedes marka otobüsü İznıir Büyükşehir
Belediyesi ESHOT'Ia tümüyle yeniledik ve onların okul ulaşımlarını o otobüslc, yenilenen otobiisle
sağlıyoruz. Bunu toplu ulaşımda kullanamıyoruz zateıı çok eski bir otobüs olduğu için. Ama onlar
öğrencide kullanacaklar. Biz de tabi ki sürecin içinde Ayvacık Belediyesinden zaten arkadaşlar bu
noktada parti ayrımı yapmaksızın biz birbirimizle. belediye başkanları yardımlaşıycırtız. Bunun bir çok
örneği var yani. Sağ olsunlar mesela eski Lapseki belediye başkanımız vardı ayrıı şekildc Ezine.
Geyikli, Yenice, tüm belediye başkaııları ile biz kendi içimizde ınesela Geyikli'dc bir sel ltlaketi
olmuştu hatırlarsanız. balrçeleri l'alan da basmıştı. biz kcndi ekipleı,iınizi oral,a gönderdik. l]urada
örneğin plaj volel,bolıı },apı},oruz. Gel,ikli'de,n kunııı aldık. []ziııc'niır kaırıl,tıırtı gctiıdi. Yani bizim
aranıızda kesinlikle. bclediye başkanIarıııın arasında paıli ayrımt 1,apnıaksızıır. olnıaksızın
1,ardımlaşma söz konusu. Bu noktada da Ayvacık'taır da yarın biz başka bir ihtiyacımız. talebimiz
olduğu, onların elinde fazla olan bir şey olduğrında da onlar da elbette ki bizinıle paylaşacaklar hiç
kuşkunuz olmasın. Bu, f'arklı bir parti belediyesi de olsa biz zalen bunu kesinlikle aramızda sağlıyoruz.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Bu yardımlaşmalar çok güzel şeyler. Biz de zateı,ı bu yönde aynı
kanaatteyiz. Fakat bir, iki aklımıza takılan soru var.

BiRoL ARSLANı Lütfen. lütt-en

ERKAN KÜRŞAT rRlİ]nr: Mesela Kepez'de üniversite hastanesine ve
ulaşımda da sıkıntı var. Oraya bir riırg lıattında bir otobüs kullanılabiliı,nıi? Yani
ihtiyacı olmayan bir o Bugtin evet öğrenciler için bir ihtiyaç yok ama ya

bir otobüsün hibe verilmesi. 1in
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verdiğimizi tahsis edebiliriz, geçici bir süre kullanmaya devam edebilirIer. onda bir sıkıntı yok ama
tamamen hibe etmek ve yarın buna ihtiyaç duymamız durumunda da bu alacağımız kararın da çok
doğru olmayacağını düşünüyorum. Saygı duyuyorum.

BiRoL ARSLAN: Ben teşekkür ederim. Öncelikte bilnıenizi isterim bu otobüs loplu ulaşımda
kullanılamıyor, 2004 model, eski çok eski bir araç. O yüzden ulaşım ile ilgili sorunlar var ise bunı"ı

ulaşım sorumlumuz Sayın Faik Atan var. Faik Atan'a lütfen, size bir çay ikram etsin, lütt-en siz
sorunları kendisine iletiniz, her hafta ulaşım toplantlmız oluyor, bu ulaşım toplantısında sorunlu olan
bölgelerle ilgili gerekli biz aksiyonlan alırız. Za|en vatandaş bu noktada sıkıntı duyduğu noktalaıı
gerek benim sosyal medyama ya da benim whatsaappıma bildiriyor. ben hemen ayırısını Faik
kardeşime gönderiyorun-ı ve anında iletişinıc geçip bu noktada scırı.ınuıı çöziilnıesi ile ilgili gerekli
aksiyonu alıyoruz. Ama bilmenizi isıeı,inı ki bu 2004 model eski bir otobüs.'['oplu ulaşımda kullanılma
ihtimali yok. Bu otobüsün iiniversite bayırını çıkma şansı da yok. Neysc. peki teşekktir ederim. Bvet
var mı başka sorumuz arkadaşlar? Ama hiç kuşkusuz hiçbir parti ayrımı yapmaksızııı diğer
belediyelerle de iş birliği içinde olduğunıuzu. biz belediye başkanları bunu sağladlğlmızı tünl
kamuoyunun bilmesini isterim ki hakikaten ben buradan o yardımlaşan tüm belediye başkanlarımıza
da teşekkür etmek istiyorum. Gerçekten çok iyi bir. Çanakkale'deki tüm belediye başkanlarının kendi
içinde iyi bir diyaloğu, yardımlaşması ve saygıst var arkadaşlar. Evet sorumuz? O haldc giindemiııizin
onuncu maddesini oylarınıza sunuyorum. Belediyenıiz demirbaşına kayıtlı 2004 nıodel BMC marka 26
yolcu koltuklu ve 20 yolcu ayakta kapasileli l7 EL 357 plakalı numaralı otobüsün Çanakkale Ayvacık
Belediyesine hibe edilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.
Gündemimizin on birinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 2024 Yılı Kasım ayında yapacağı toplantı
tarihinin ve yerinin belirlenmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: Öneriniz nedir Mehınct Bcr,']

MEHMET BOYRACl: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, gruplar? Arkadaşlar bütçe ve gelir tarifesini yapacağımız Kasıın al,ı meclisi
iki oturum yapaca!|z. Birinci oturum 6 Kasım Çarşamba saat l4:00'de Turhan Mildon Tesislerinde.
İkinci oturumum uz ise 26 Kasım Salı günü, tam yasal sürenin son gününü de kutlandık, yirmi iş giinü
var, Plan ve Bütçe Komisyonu yirmi günü tamamı ile dolu dolu çalışsın diye yirminci günü, son günü
belirledik,26 Kasım Salı günü saat l4:00'de yine Turhan Mildon Tesislerinde yapılnıasını oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Değerli meclis üyesi
arkadaşlarım almış olduğumuz kararların Kepezimize hayırlı olmasını diliyorum. Sayın Kent Konsel,i
Başkanımız ve yürütme kurulu da yanlarında izliyorlar meclisimizi. Bu bütçe göriişmelerinde Kcnt
Konseyimizin de aktif rol almasını, görüşlerini, önerilerini Plan ve Bütçe Komisyonu arkadaşlarımıza
iletmesini ben sizlerden rica ediyorum arkadaşlar. Tüm bu görüşmelerde sokağın sesi olı"ın. Vatandaşıı-ı
bizden taleplerini lütfen arkadaş|arımıza iletin. En doğru tarifeyi hep birlikte inşallah o1, birliği ile
sağlamayı nasip etsiıı Allah diyelim. Herkese teşekkürlerinri ve saygılarımı suılı-ıyorun]. Görüşn-ıek
nzere. 02.10.2024

Birol ARSLAN Dul,gu ÜNAL
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